
TRI GODINE ANTIVAKSERSKOG POKRETA 

(OFENZIVA „BORACA“ PROTIV ZNANOSTI) 

je naslov članka koji je izašao u jednom hrvatskom tjedniku, koji i dalje propagira cjepivo kao 

jedno od najvećih ljudskih pronalazaka u području medicine i da se treba i dalje cijepiti (ne 

odnosi se samo na COVID-19, nego se širi „panika“ radi povećane pojave hripavca, 

cijepljenja protiv rubeole, ospica i HPV virusa). 

Druže novinaru nisu oni nikakvi antivakseri, već ljudi koji nisu htjeli primiti u sebe „cjepivo“ 

koje nije provjereno i koje nije prošlo potrebne procedure, te je dobilo na brzinu dozvolu za 

korištenje, bez liječničke upute primaocu. Iz vlastitog iskustva to znam, kada sam pitao 

dermatologa u jednoj bolnici 2021. godine da li mi on preporuča cijepljenje s obzirom na 

moju dijagnozu, normalno, odgovor je bio da se trebam cijepiti. Na pitanje da li će on to 

potpisati, odgovor je bio NE, što već i taj njegov odgovor govori da se sve već onda znalo. Što 

je sve kasnije otkriveno u vezi maski, testiranja i vakcine slijedi iz održanih okruglih stolova, 

uglavnom tijekom 2023. godine, kojima se pobijaju tvrdnje novinarskog članka, ali prije toga 

ponavljam poruku za sve necijepljene.  

PORUKA ZA SVE NEBOCKANE, KOJI SU SE ODUPRLI SVIM PRITISCIMA. 

BRAVO!!! 

Gerhard Visnevski ZVANIČNO 

Prosleđeno sa Lorenc 

OBAVJEŠTENJE NEBOCKANIMA: 

„Čak i da sam oprašen i potpuno vakcinisan, divio bih se nevakcinisanim što su izdržali 

najveći pritisak koji sam ikada vidjeo, čak i od partnera, roditelja, djece, prijatelja, kolega i 

liječnika. 

Ljudi koji su bili sposobni za takvu ličnost, takvu hrabrost i takvu kritičku sposobnost 

nesumnjivo su najbolji u čovječanstvu. Ima ih svuda, svih uzrasta, nivoa obrazovanja, uslova i 

uvjerenja. Oni su posebne vrste, oni su vojnici koje bi svaka Vojska Svjetlosti poželjela da 

ima u svojim redovima. Oni su roditelji koje svako djete želi i djeca o kojima svaki roditelj 

sanja. Oni su bića iznad prosjeka svojih društava, oni su suština ljudi koji su izgradili sve 

kulture i osvojili horizonte. Oni su tu, pored Vas, izgledaju normalno, ali su superheroji. 

Uradili su ono što drugi nisu mogli, bili su drvo koje je izdržalo uragan uvreda, diskriminacije 

i socijalne isključenosti. I uradili su to, jer su mislili da su sami i mislili su da su jedini. 

Protjerani sa stolova svojih porodica za Božić, ništa tako jezivo nikada nije viđeno. Izgubili su 

posao, napustili karijeru, ostali bez novca... ali nije ih bilo briga. Pretrpjeli su neopisivu 

diskriminaciju, osude, izdaju i poniženje... ali su nastavili. 

Nikada ranije u čovječanstvu nije bilo ovakvog „kastiranja“, sada se zna tko su najbolji na 

planeti Zemlji. Žene, muškarci, stari, mladi, bogati, siromašni, bilo koje rase i vjere, 

nevakcinisani, izabranici nevidljivog kovčega, jedini koji su uspjeli da odole kada se sve 

srušilo. 

To ste Vi, prošli ste nezamisliv test koji mnogi od najtežih marinaca, komandosa, zelenih 

beretki, astronauta i genijalaca nisu mogli da izdrže. 

Vi ste napravljeni od stvari najvećih koji su ikada živjeli, onih heroja rođenih među običnim 

ljudima koji svjetle u mraku." 

14. kolovoz 2022 u 09:06 

 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2000745076925172&id=100009690966767&m

ibextid=Nif5oz    Status (Video) 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2000745076925172&id=100009690966767&mibextid=Nif5oz
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2000745076925172&id=100009690966767&mibextid=Nif5oz


https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=1998663393800007&id=100009690966767&m

ibextid=Nif5oz 

OKRUGLI STOL U HRVATSKOM SABORU Tri godine 

pandemije – što smo naučili? 

Zagreb, 26. lipnja 2023. – Razotkrivanje pandemijske interesne skupine u Hrvatskom 

državnom saboru! Izvanrednih šest časnih znalaca, eksperata u svom području, elita hrvatske 

zabranjene znanosti koje su kako MSM, tako i javna kuća HRT zaobilazili ovih 3,5 godine: 

Akademik prof. dr. sc. Krešimir Pavelić, Prof. dr. sc. Valerije Vrček, Prof. dr. sc. Stipe 

Kutleša, Prof.dr.sc. Gordan Lauc, Dr. sc. Ivana Pavić, Prof. dr. sc. Tomislav Domazet Lošo 

U Hrvatskom saboru danas je održan Okrugli stol o posljedicama pandemije i lekcijama 

koje smo naučili tijekom trogodišnje borbe s virusom, ali i vladinim politikama i 

utjecaju znanstvene zajednice, te cenzuri dijela znanstvenika koji se nisu slagali sa 

službenim narativom. Skup je sazvao i moderirao saborski zastupnik Mosta Marin 

Miletić 

Kako je u uvodu istaknuo Miletić, akademik Miroslav Radman je također trebao sudjelovati, 

ali se ispričao zbog bolesti uz zamolbu da se pročita njegova poruka sudionicima skupa u 

kojoj je istaknuo da „odgovor na Covid-19 krizu smatra civilizacijskim fijaskom“. 

Organizatori su bili u kontaktu i s istaknutim epidemiologom i profesorom na prestižnom 

američkom sveučilištu Stanford, Johnom Ioannidisom, jednim od nacitiranijih znanstvenika 

svijeta, no međutim, ovoga puta, nažalost, nije bilo moguće organizirati njegovo gostovanje 

na okruglom stolu. 

 
 

prof.dr.sc. Valerije Vrček, prof.dr.sc. Tomislav Lošo, akademik Krešimir Pavelić, prof.dr.sc. 

Gordan Lauc, dr.sc. Ivana Pavić, prof.dr.sc.Stipe Kutleša  

Akademik Radman je nazvao odgovor na COVID-19 krizu civilizacijskim fijaskom, akademik 

Pavelić je pružio dokaze o teškim nuspojavama cijepljenja mRNA tzv.cjepivom, prof.dr.sc. 

https://www.facebook.com/vesna.mihajlovic.311/posts/pfbid0YUnTRypbXb9Fi95pSMafeGBNc3mfXzAYc9E2vETzvd3TjV4oo62Y3HNfyRGz4Dnkl?__cft__%5b0%5d=AZW3su5jNhhW1s9MIrfKbSidJ6uSLzJ5uFmkP6oZRtp7jX0xGKQt-mcYFkFBJmG35smI7W7UyQ7FQXQPU3bUSmU9l4lLTtzFexXpoca_xZbZQKN9TTX8p6hfTFtzkMJwASTEyb7U9kPKoSgpArkEEUsh&__tn__=-UK-R
https://www.facebook.com/vesna.mihajlovic.311/posts/pfbid0YUnTRypbXb9Fi95pSMafeGBNc3mfXzAYc9E2vETzvd3TjV4oo62Y3HNfyRGz4Dnkl?__cft__%5b0%5d=AZW3su5jNhhW1s9MIrfKbSidJ6uSLzJ5uFmkP6oZRtp7jX0xGKQt-mcYFkFBJmG35smI7W7UyQ7FQXQPU3bUSmU9l4lLTtzFexXpoca_xZbZQKN9TTX8p6hfTFtzkMJwASTEyb7U9kPKoSgpArkEEUsh&__tn__=-UK-R


Lauc je argumentirao suludo donošenje covid potvrda i uvođenje lockdowna, genetičar Lošo 

je pružao dokaze o umjetnom virusu i velikim teškoćama koje dolaze cijepljenima, patologinja 

Pavić je predočila analitiku smrtnosti kod cijepljenih, biokemičar Vrček je govorio o štetnosti 

nošenja maski, a profesor Kutleša je secirao odnos politike i znanosti kroz ropstvo tijekom 

pandemije. Veliki skup znanstvenika koji su prvi puta u Hrvatskom saboru progovorili 

ovako snažno o prevari koju smo prolazili.  

Miletić je također zahvalio i brojnim javnim osobama koje su tijekom trogodišnje Covid krize 

upozoravale na propuste javnih politika, zatvorenost dijela znanstvene zajednice za javnu 

diskusiju, pa tako i npr. Borisu Miševiću, novinaru RTL-a koji se nije ustručavao u javnom 

prostoru pozivati na propitivanje mjera koje je donosio stožer. Također je istaknuo da su kao 

posljedice trogodišnjeg razdoblja „Covid ludila“ uništene generacije sportaša kojima su 

zabranjivani treninzi i mladih ljudi među kojima danas bilježimo najviše stope suicida u 

novijoj povijesti, a cijele skupine društva su učinjene ovisnima o sustavu jer su im uništene 

karijere i poslovi, dok je inflacija, kao posljedica mjera, financijski uništila velik dio 

stanovništva. 

 

Prvi je desetominutno izlaganje imao akademik Krešimir Pavelić i to pod naslovom 

„Molekularne posljedice cjepiva“. Istaknuo je da je do danas objavljeno više od 1.200 

znanstvenih radova koji ukazuju na štetnost cijepljenja mRNA cjepivima. Kaže kako su 

struka i znanstvenici već od siječnja 2021. znali da cjepivo ne sprječava zarazu, ali su i dalje 

„gurali“ narativ „cijepi se , misli na druge“. Posebno je zapažen bio dio njegovog izlaganja u 

kojem se osvrnuo na rad Fabiena Deruellea objavljenog prošle godine u znanstvenom 

časopisu „Surgical Neurology International“ u kojem autor navodi 14 metoda koje 

farmaceutske tvrtke koriste za oblikovanje i kontrolu znanosti , odnosno na koje sve 

nedozvoljene načine tzv. „Big pharma“ utječe na kreiranje javno-zdravstvenih politika i time 

ugrožava javno zdravlje. 

Akademik Krešimir Pavelić je govorio o periodu kojeg smo proživjeli u zadnje tri godine, o 

cenzuri neviđenih razmjera, cenzuri znanosti i slobodnog govora te o ogromnoj šteti koja je 

napravljena medicini. Mediji, znanstvenici i regulatorne agencije su od početka svjesno 



lagali javnosti po svim pitanjima takozvane covid krize. Vlada se služila tehnikama 

modificiranja ponašanja, tj. takozvanim tehnikama društvenog inženjeringa kako bi 

kod stanovništa, uz konstantni strah i propagandu, proizvela poslušnost bez 

razmišljanja i propitivanja.  

Kaže da smo došli do točke kad više ne možemo raspravljati je li tzv. cjepivo dobro ili nije – 

ta rasprava je završena. Treba se usmjeriti na to kako izaći iz smrtonosne spirale i sprege 

režima i farma kartela. Farmaceutska industrija je ta koja upravlja regulatornim agencijama, 

koje su od početka imale sve inkriminirajuće podatke o mRNA pripravcima i svejedno su tu 

pošast pustile na ljude.  

Vjerovati „struci“ i regulatornim agencijama je kao da date dijete osuđenom pedofilu da vam 

ga pričuva. Jer iza njih stoji farma kartel i korumpirane organizacije poput WHO, WEF, 

UN…kojima ljudski život baš ništa ne znači. Akademik Pavelić kaže kako je od početka 

pratio znanstvene podatke i istupao s provjerenim činjenicama. No, upravo je to problem 

režimu i „struci“, jer istina je potpuno suprotna od onoga što oni govore zadnje tri godine.  

Nedavno je izašao u javnost mail direktorice američkog CDC-a Rochelle Wallensky, iz prvog 

mjeseca 2021. u kojem se jasno vidi da ona sa svojim kolegama (Fauci i Collins) raspravlja o 

neučinkovitosti mRNA pripravaka, jer se i cijepljeni ljudi zaražuju. Sve su znali, imali su sve 

podatke, ali i dalje lažu. Bitno je naglasiti i činjenicu da postoji cijeli niz patenata vezanih uz 

ovaj, kako nam govore, skroz novi virus, te za cjepiva protiv njega i metode testiranja za 

covid 19 bolest.  

Neobično je to da su svi ti patenti prijavljeni daleko prije nego je proglašena pandemija. To su 

sve dostupni podaci i mogu se provjeriti u patentnoj bazi. Profesor Pavelić se na kraju 

osvrnuo i na dogmatsku laž o pedijatrijskim cjepivima, koja sve više izlazi u javnost. Naime, 

za ta se cjepiva ne rade ozbiljna testiranja (nema placebo skupine, nema testiranja na 

kancerogenost, genotoksičnost…) kao što se provode za ostale lijekove.  

Profesor smatra da se i u ovom području treba napraviti provjera i revizija te napraviti 

propisna istraživanja o učinkovitosti i sigurnosti. 

Na temu se nadovezao prof. dr. sc. Lauc u svom izlaganju pod nazivom „(Be)smisao 

uvođenja lockdowna i Covid potvrda“ u kojem upozorava na pogreške koje su učinjene i 

potrebu da jasno na njih ukažemo kako ih ne bi u budućnosti ponovili. Navodi kako su strože 

mjere u Hrvatskoj uvedene tek krajem 2020. nakon što je župan Čačić natjerao Vladu da ih 

uvede. „Zašto je jedan arhitekt odlučio nametnuti državi određene epidemiološke mjere? Ja 

mislim da netko to njega treba pitati.“ 

Prof. dr. sc. Valerije Vrček:  Postoji li znanstveno uporište u korištenju maski? Profesor 

Vrček kaže da je odgovor jednostavan – NE! Profesor citira Klausa Reinharta, predsjednika 

njemačkog udruženja liječnika koji kaže „zaštitni učinak nošenja maski nema znanstvenu 

potvrdu“.  

Zatim imamo stav Švedske po pitanju maski – maske jednostavno ne djeluju, šire paniku, 

krivo se nose, nude osjećaj lažne sigurnosti. Maske u Švedskoj nikada nisu bile obavezne. 

Nošenje maski je rezultat društvenog inženjeringa kojem su nas režim i „struka“ izložili, a sve 

u cilju dovođenja stanovništva u stanje pokornosti i ultimativne poslušnosti. U takvoj je 

situaciji zabranjeno upotrebljavati zdravi razum, jasno i kritičko mišljenje je karakteristika 



„bioterorizma“. Zapanjujući je stupanj moralnog pada takozvanih liberala, visoko 

obrazovanih ljudi koji su objeručke prihvatili i promicali totalitarističke mjere. Zero covid je 

proglašen herojskom bitkom koja zahtijeva obezličenje pojedinca. Simbol pripadništva i 

prepoznatljivosti jest uniforma – sveta maska.  

Profesor ističe da je maska ekološko, medicinsko i kemijsko smeće. Navodi razne studije koje 

su pokazale i dokazale te tvrdnje. U maskama se nalaze mikroplastična vlakna, 

nanočestice silicija, teški metali poput kadmija i antimona, olovo, azo boje… Također je 

nađen i titanijev dioksid koji je dokazano genotoksičan i kancerogen. Prije dvije godine je 

zabranjen u prehrambenoj i kozmetičkoj industriji. No, naša su djeca nosila to otrovno smeće 

po cijele dane u školi. Znanstveni radovi su upozoravali na veliku štetu koju maske čine djeci. 

Kako kaže profesor – ta upozorenja nije razumno ignorirati. Učinjeno je veliko nasilje nad 

djecom, epidemiološka pedofilija! 

Zbog masovne primjene maski, pojavili su se značajni zdravstveni problemi, te sad postoji i 

sindrom iscrpljenosti izazvanog maskom – MIES. Sindrom je opisan u medicinskoj literaturi, 

sastoji se od niza poteškoća kao npr. povećanje CO2 u krvi, smanjenje kisika u krvi, otežano 

disanje, slabost, vrtoglavica, ubrzani rad scra, oštećenja kože, glavobolje… Vrček navodi i 

kako je prema službenim podacima samo do kraja 2021. godine iz Kine izvezeno više od 300 

milijardi komada maski. Profesor završava s riječima – oni koji ignoriraju znanstvene 

radove ili su nepismeni ili su nemoralni!  

Dr. sc. Ivana Pavić, specijalistica patološke anatomije i licencirani mrtvozornik u svom 

izlaganju izražava zabrinutost za nedostatak dijaloga sa stručnim službama Ministarstva 

zdravstva i HZJZ-a kojem je višekratno slala upite vezano uz problem određivanja stvarnog 

uzroka smrti pacijenata koji su proglašeni žrtvama zaraze virusom SARS-COV-2. Međutim, 

svi su njeni upiti ostali bez odgovora. Smatra da preko 70% osoba preminulih u 2021. 

godini od Covida ima nepravilno klasificiran uzrok smrti (nema obdukcije). 

Prof. dr. sc. Stipe Kutleša – Covid 19 i prijezir zdravom razumu 

Zadnjih nekoliko godina smo svjedoci sustavnog sijanja straha, prevare, obmane, laži, 

manipulacija, napadi na ljudske slobode i prava i to u ime „demokracije, „brige za 

čovječanstvo i njegovo zdravlje“. Uz to, sve to nazivaju „novo normalno“. Nije li suprotno 

zdravom razumu, nenormalno smatrati normalnim i normalnim smatrati nenormalno? 

Sjeme Covid ćemo lako prepoznati po njegovim plodovima. Covid cjepivo uopće nije cjepivo 

i ne bi se tako smjelo zvati. Radi se o genskom tretmanu ili genskoj infekciji, da dobro ste 

pročitali. Broj umrlih od cjepiva je već premašio broj onih koji umiru od virusa pa se samim 

time potpuno nelogično pristati na eksperiment ili svoje dijeti podvrgnuti eksperimentu 

umjesto ga jednostavno odbiti. Ova cjepiva su najgori poznati eksperiment, a mnogu su ga 

već i nazvali zločin protiv čovječanstva. Sada su najavljene mjere mrkve i batine uz prijetnje 

za one koji neće prihvatiti cjepiva. Covid putovnice su jedna od tih mjera. Suludost mjera se 

može opisati kao isključivanje 100.000 vozila jer su 3 neispravna. Naime, 3 je broj smrtnih 

slučaja od Covida u svjetskoj populaciji mlađoj od 20 godina. Nije li van zdravog razuma 

cijepiti zdrave ljude bez rizika, a ne liječiti stare i bolesne kojima treba pomoć? Zašto se 

skriva Barringtonska deklaracija koja upućuje na pomoć starijim i ugroženim, a puštanje 

zdravih? Nije li razborito biti oprezan ili nerazborito biti neoprezan i uzimati eksperimentalno 

cjepivo čiji sastav je nepoznat i tajan? Ono što se zna je da se nalaze mnoge otrovne tvari, a 

niti to vam nitko službeno ne želi reći. Tko je toliko lud da želi postati pokusni štakor? 

Zabranjuju se jeftini i sigurni lijekovi, a propagiraju skupi i eksperimentalni. Nije li 



nerazumno propitkivati dogme u medicini i znanosti jer samo istraživanjem i borbom protiv 

dogmi možemo napredovati? Nije li nerazumno da političari, znanstvenici i vjerski vođe ne 

žele dijalog, na koji se tako rado i često pozivaju? Ima li to veze sa zdravim razumom i 

moralom? Koji su to viši ciljevi radi kojih se tako ponašaju? Jesmo li došli do sumraka 

čovječanstva, znanosti, morala i koliko dugo možemo živjeti u jednoumlju?  

Izlaganja uzvanika je zaključio naš poznati evolucijski genetičar s Instituta Ruđer 

Bošković, prof.dr.sc. Tomislav Domazet Lošo s temom „Biološke značajke operacije 

Covid-19“ u kojem problematizira korištenje mRNA cjepiva, koje se bazira na novoj 

tehnologiji koja nije dovoljno ispitana, a u trenutku početka korištenja potpuno su bili 

nepoznati dugoročni učinci. Horizontalni prijenos gena, koji potičemo korištenjem mRNA 

cjepiva „uvijek je mutacijski događaj s teško predvidivim ishodom.“ Zaključuje kako je 

„korištenje mRNA cjepiva svojevrstan biološki rat čiji su strateški cilj djeca i mladi. 

Ranjeni smo kao čovječanstvo, ali još možemo preživjeti.“ 

Miletić je okrugli stol završio obećanjem da će o ovoj temi još biti razgovora u Hrvatskom 

saboru kako bi se rasvijetlile sve zloporabe do kojih je došlo tijekom Covid krize kao i 

prokazale pogrešne politike kako iste ne bismo ponovili u budućnosti. 

https://youtu.be/L8gOKKec_M0?si=h0u0HicCCeRojJB5 – video (čitavi link) 

https://slobodnizajedno.org/maske-moralna-ucjena-vidljivi-nacin-kontrole-i-cin-ponizenja/ 

Od pozvanih „stožeraša“ i ljudi iz ostalih zdravstvenih ustanova, nitko nije došao, što 

samo pokazuje koliko su nas oni prošlih godina lagali. 

DOKTOR U SABORU PROGOVORIO O PANDEMIJI! 

Priznao što se događalo: ‘Čovjek je umro, zakasnili smo, a 

moglo se liječiti’  

Kud puklo da puklo,  CRONA.hr  Politika i društvo  Srijeda, 17. Svi 2023. godine 

 

https://youtu.be/L8gOKKec_M0?si=h0u0HicCCeRojJB5
https://slobodnizajedno.org/maske-moralna-ucjena-vidljivi-nacin-kontrole-i-cin-ponizenja/
https://slavonija.in/hrvatska/politika-i-drustvo


U utorak 16.svibnja 2023. se u Saboru održava okrugli stol po nazivom “Posljedice pandemije 

i pouke za budućnost”’, a organizirao ga je moderirao zastupnik Stephen Nikola Bartulica iz 

redova Domovinskog pokreta. 

“Vidimo više praznih stolica ovdje. Na žalost, gosti koji su bili pozvani, gospodin Capak, 

Bubaš, Tomislav Benjak epidemiolog, epidemiolog Kaić. Njih četvoro su jučer naglo 

otkazali i javili da ne mogu doći nakon što su potvrdili da će doći. Mislim da je to loš 

znak, ne samo prema Saboru nego i hrvatskoj javnosti. Naši takozvani autoriteti koji tri 

godine maltretiraju hrvatsku javnost, gotovo svakodnevno svojim mjerama, preporukama i 

slično. Vidi se da danas su toliko uplašeni da nisu u stanju doći sudjelovati na jednom 

okruglom stolu”, rekao je uvodno moderator Bartulica. 

Podsjećamo, što nas očekuje, upitali smo uoči samog ‘domaćina’: “Mislim da je jako važno 

za hrvatsku javnost da dobijemo odgovore na mnoga pitanja. Nesporno je da je pandemija bila 

velika nevolja i da su posljedice ozbiljne. Imamo teških osobnih situacija gdje se ljudi nisu 

mogli oprostiti od članova obitelji, jer nisu mogli u bolnice u posjet, pa niti na sprovod, pa sve 

do tih lockdownova, gdje su u obiteljima bile situacije stresne, jer škole nisu radile”, rekao je 

Bartulica. 

Tvrdio  je da će tražiti odgovore od onih koji su donosili odluke. 

“Tražimo odgovore od najodgovornijih ljudi. Moramo raščistiti temu profiterstva, 

nesporno je da su mnogi iskoristili nevolju da bi profitirali i to je meni moralno potpuno 

neprihvatljivo. Tražit ću odgovore i oko načina nabave cjepiva, jasno je da će Hrvatska 

potrošiti desetke i desetke milijuna eura. Još nisam sreo u svom radu roditelje koji žale da 

nisu cijepili djecu, nitko ne žali za tim i svima je savjest mirna. Država se ponašala kao da se 

svako dijete može više puta cijepiti“, rekao je i opisao koga je pozvao na Okrugli stol.”Zvao 

sam pojedince, koji su vodili u ime Stožera politiku cijelo vrijeme. Zvao sam i ljude koji će 

govoriti u ime roditelja. Imamo i liječnika iz Zadra protiv kojeg je pokrenut postupak jer je 

govorio iz svog uvjerenja neke stvari koje se nisu sviđale ljudima na čelu Komore i mislim da 

se ne smije nikada dogoditi takav progon. Ja ću se boriti da i ti ljudi dobiju prostora. Pozvani 

su svi Klubovi zastupnika iz Sabora”, rekao nam je. 

Objasnio je o čemu će se sve govoriti i predstavio sugovornike. 

Inflacija kao posljedica pandemije 

“Mislim da to treba biti vijest dana. Da vodeći autoriteti nisu bili u stanju danas doći 

odgovoriti na neka pitanja. Znam da je danas kiša, ali nisam dobio niti jedan razuman razlog 

za opravdanje ovakvog ponašanja. Doktor Damir Biloglav stigao jučer iz Zadra, jedva stigao. 

Kolega Valerije Vrček, profesor koji će sa stručne strane govoriti o raznim pojavama. Smiljan 

Filipović koji će govoriti u ime roditelja koji su se morali suočiti s ovakvom situacijom. 

Publicist i novinar Matija Štahan koji pomno prati u Hrvatskoj i šire što se događa s 

pandemijom i narativom koji se događa. Zatim gospođa Lidija Repić, kolegica radi u slučaju 

socijalne skrbi s maloljetnicima”, rekao je i dodao: 

“Kao što znamo, ovaj virus je nastao u Kini. Po svemu sudeći, komunistička Kina neće snositi 

nikakve odgovornosti za ono što je uslijedilo 2020. godine. Cijeli svijet je zahvaćen ovom 

pandemijom, i znamo da su u Europi posljedice vrlo ozbiljne. Ne samo ekonomske. Podsjetit 

ću da jedan razlog zašto imamo ovakvu inflaciju je posljedica tiskanja novaca tijekom 



pandemije kad je mnogim ljudima bilo zabranjeno raditi. Ne smijemo zaboraviti da se ljudi 

nisu smjeli oprostiti od članova obitelji. Netko bi danas trebao odgovarati, zašto i je li to bilo 

opravdano. To su posebni trenuci u životu svakog od nas i to ostavlja posljedice. Posebno 

mentalno stanje nacije, posebno djece. Stručnjaci i psiholozi kažu da nikad više posla. Moram 

spomenuti i takozvanu zajedničku nabavku cjepiva. U ime svih nas na području Europske 

unije je nabavljeno više ne znam koliko cjepiva da ne znaju gdje bi s tim, uključujući naša 

vlada. Ili će se donirati ili baciti, to su deseci milijuna eura. Zatim, tko su koronaprofiteri, mali 

i veliki? Sve više se saznaje tko su ti ljudi. Inzistirat ću da se saznaje istina, javnost ima pravo. 

Neki su na besraman način iskorištavali pandemiju.”, rekao je. 

Riječ je dobio Damir Biloglav, obiteljski liječnik iz Zadra. 

Prisjetio se 1991. 

“Taj posao radim već 36 godina, imam oko 2000 pacijenata. Samo najmlađi do 6 godina 

pripadaju pedijatrima, sve ostalo nama. Dakle to je očito više nego dovoljan statistički 

značajan uzorak, a i tri godine je više nego dovoljno vremena za promatranje svih pojava koje 

se tiču zdravstva. Svi se mi sjećamo te 2020., početka ugroze. Počelo je sve vrlo naglo, mnogi 

ljudi se uopće nisu snašli. Sjetite se da su ljudi iz Stožera imali dvije konferencije dnevno. Ja 

se odmah sjetim 91. godine kad smo bili u puno većoj ugrozi. 

Naš predsjednik se tada svega dva, tri puta obratio javnosti, kad je rat mogao krenuti nekim 

drugim smjerom i bila je kritična situacija. Od samog početka je bilo jasno da smo izloženi 

jednoj strategiji sijanja straha, panike. Kad u tome sudjeluju liječnici to je onda 

posebno za osudu, svaki liječnik zna što znači strah kod pacijenta. To najgore djeluje na 

pacijenta”, rekao je. 

Rekao je da se od početka tome suprotstavio i otkrio kakve su preporuke dobivali liječnici u 

primarnoj medicini. 

“Počele su nam stizati smjernice i mjere. Uvodile su se mjere. Mi vrlo dobro znamo u 

medicini kako nešto može postati smjernica. To ne može biti od danas do sutra. Preporuke 

same po sebi su bile još labavije, često nerazumljive i tragikomične. Što je uslijedilo? 

Zatvaranje naših ordinacija. Bili smo dužni zatvoriti ordinacije. Ja sam dijelio ordinaciju s 

kolegicom. To je prostor od nekih 30-ak četvornih metara i prema kriterijima Stožera tu se 

moglo naći svega tri ili četiri pacijenta. To znači da su moji drugi pacijenti morali čekati vani, 

na zimi, na buri da bi se ispoštivale te mjere Stožera. Naravno ja sam to kršio čim sam 

mogao”, rekao je doktor Biloglav. 

Bio sam na udaru inspektora. Istaknuo bih neke posljedice: Izgubio sam nadzor nad većinom 

kroničnih bolesnika koji imaju kronične bolesti – šećerna bolest, arterijska hipertenzija, a radi 

se o bolestima koje su javnozdravstveno najvažnije od svih masovnih bolesti. Izgubili smo 

kontrolu nad dotad dobro kontroliranim bolesnicima. Dalje, primijetio sam da se ništa ne 

događa na preventivnom planu. Nisam imao godinu dana bolesnika na kojem je postavljena 

dijagnoza neke maligne bolesti. Ljudi koji su imali teške probleme, kojima je bila nužna 

obrada, bili su iz bolnica više puta vraćani natrag i termini im otkazivani. 

 

 



Iskustva s terena 

Primjerice, u bolnici u Zadru se dogodilo dva puta 2020. da je kompletan odjel anestezije 

poslan u samoizolaciju na dva tjedna. To znači da praktično prestaju svi operativni 

programi. Dolazili su kolege anestiolozi iz Biograda i Šibenika za ono što se zaista nije moglo 

odložiti, a ostalo sve je moralo čekati. Niz takvih mjera jako dobro može ilustrirati jednu 

stranputicu u kojoj se našlo javno zdravstvo. Danas bi bilo jako dobro da popričamo o tome. 

Ne zbog toga da nekoga nabijamo na križ, nego da izvučemo pouke. Što je značila 

nemogućnost preventivnih pregleda i dolaska liječniku? Evo dva primjera. Prošle godine 

jedan moj pacijent je umro od metastatskog melanoma. Anamneza je bila dva mjeseca. 

Daleko zakašnjelo. Propustili smo bolest u kojemu se moglo bolest dijagnosticirati i 

liječiti”, rekao je i opisao još jedan slučaj: 

Nakon toga je k meni došao jedan pacijent u dosta lošem stanju 1. studenog. kad sam ga 

vidio, uputio sam ga na hitne pretrage koje je morao obaviti u privatnim ustanovama, jer se u 

bolnicama ništa hitno ne može kvalitetno odraditi. Od tog dana do njegove smrti je prošlo 17 

dana. Umro je od zapuštenog raka pluća. Također bolesti koja se može na vrijeme otkriti. To 

najbolje govori gdje smo te godine bili s preventivom. Kasnije je došlo vrijeme takozvanih 

potvrda. Potvrde bih usporedio s James Bondom koji je imao dozvolu za ubijanje. Onaj koji 

je imao potvrdu, a radio u bolnici, on je zapravo imao dozvolu za ubijanje. Ti ljudi koji 

su imali potvrde, a stjecale su se na osnovu preboljenja ili cijepljenja, nisu bili testirani na 

ulasku u bolnice, svi ostali su se morali dva puta tjedno testirati. I to znači da su slobodno 

ulazili i nosili virus. Od početka je jasno da oni koji nemaju simptome ili imaju blage 

simptome mogu prenositi virus. Potvrde su odigrali jednu posve drugačiju ulogu od one koju 

je najavio ministar Beroš kad je rekao da se u bolnice dolazi po zdravlje, a ne po bolest ili 

umiranje. Dogodilo se obrnuto”, zaključio je. 

Riječ je dobio profesor Valerije Vrček. 

“Ja sam trebao objaviti jednu kolumnu pa ću samo koristiti neke dijelove. Vi ste stavili okvir 

ovoga stola kao pouka za budućnost. Mislim da imamo samo jednu. Fulao sam odmah u prvoj 

rečenici jer sam napisao ovdje da kadrovski sastav skupa pokazuje da je pandemija gotova. 

Međutim, sad se promijenio kadrovski profil pa možda stvarno nije gotova. Ovako nešto u 

najavi nismo vidjeli barem tri godine. Ljudi s barikada za istim stolom, to je dobro. To je 

nešto što smo sustavno odgađali, otkazali pa čak i zabranili tijekom pandemije. Bojim se da je 

to nešto što smo izgubili kao vrijednost za slučaj neke druge krizne situacije. Izgubili smo 

povjerenje u znanost i to je jedna jako loša startna pozicija za nadolazeće krize”, započeo je. 

Profesor smatra da smo “tijekom pandemije pretvorili znanost u cirkus, a znanstvenike u 

klaunove”, rekao je. 

“Znanstvena cenzura postala je epidemiološki alat. Sjetite se što smo sve uveli, pojavu 

službenih tumača, vlasnika istine. Uveli smo zabranjene teme, čak i humor. Posljedica je 

nepovjerenje. Ljudi, laici, ulica, otkrili su da je jedna neovisna znanost zapravo verbalni 

delikt. Takva znanost koja guši teze i teorije suparnika, raspravu i kontroverze, gubi 

kredibilitet. Postaje lak plijen za politiku i različite interese, a to je jako loš recept za 

buduća vremena”, rekao je. 

 



Riječ je dobila Lidija Repić. 

Potresna svjedočanstva 

“Zahvaljujem na traženju odgovora i inzistiranju na otvaranju rasprave o ovom važnom 

društvenom pitanju. Nedolazak uzvanika iz javnog zdravstva ne ukazuje na njihovu 

vjerodostojnost i žao mi je da nisu ovdje s nama i da pokažu da je to što su radili imalo 

smisla, ako je imalo smisla. Ja sam pozvana kao svjedok vremena. Moje iskustva i kolega iz 

socijalne skrbi zapravo je slično kao i ono drugih ljudi iz sustava, npr. kolega iz zdravstva koji 

su doživjeli slično. Moj sudski proces je još uvijek u tijeku pa neću iznositi baš sve detalje 

postupka, ali ću ispričati ipak slijed događaja. 

 

 

 



Odluka o redovnom testiranju necijepljenih, donesena je u jedan petak. Naša ustanova je 

preko vikenda dovela protokol za djelatnike o testiranju koje je odmah započelo od 

ponedjeljka. Naglasila bih da odluka bilo kojeg tijela nije iznad zakona, Ustava, mojih 

radničkih i ljudskih prava, pogotovo odluka tijela koje je tehnokratski postavljeno. 

Sasvim je jasno da je mjera uvedena kao mjera prisile na necijepljene, jer nisam potpisala 

nikakav neinformirani pristanak niti sam uopće informirana, niti sam imala takav način prisile 

koji se protivi mojoj savjesti i mojoj slobodnoj volji”, rekla je i nastavila: 

“U SAD-u djeca već s 12 godina imaju pravo izbora, ja punoljetna nisam imala to pravo i 

kažnjena sam. Kolege i ja smo svaki dan dolazile na posao i od nas je svaki dan tražena covid 

potvrda na uvid kako bi mogli ući na radno mjesto. Mi ju nismo imali i ulazak nam je bio 

onemogućen i time nismo mogli pružiti uslugu djeci s kojom smo radili. Dolazili smo iz dana 

u dan i to je trajalo malo više od mjesec dana što je bilo izuzetno emocionalno podnositi i vrlo 

stresno.  To je razlog zašto nam se nisu priključili neki kolege koji taj pritisak nisu mogli 

podnijeti”, opisala je. 

Dalje je prepričala da su dobili otkaze. 

“Mi smo se preko noći našli na cesti, kulminiralo je sve našim otkazima zbog ‘povrede 

radne dužnosti’. Mi svoju radnu dužnost nismo mogli obavljati jer nismo mogli ući na radno 

mjesto. Vrlo otvoreno smo rekli da smo spremni raditi i da želimo raditi. Kroz svo to vrijeme 

u izjavama političara i struke naglašavalo se da treba zagorčati i otežati život 

necijepljenima. Na taj način stvorena je atmosfera linča i duboke društvene podjele koje 

i dan danas traju”, rekla je. 

Gospodin Smiljan Pilipović govorio je u ime roditelja. 

“Ja sam roditelj, imam troje djece. Član sam školskog odbora u školi Alojzija Stepinca u 

Zagrebu. Odmah nakon prvog lockdowna primijetili smo u školi po riječima ravnateljice da je 

stanje alarmantno. Škola koja je situirana, gdje nemamo nekakvih velikih problema, 

odjednom su se pojavila hospitalizirana djeca zbog pishičkih poteškoća, dvije hospitalizacije, 

samoranjavanja, strašna agresija međusobna. To se poslije pokazalo i u novinama, 30.1. izlazi 

članak „Što je pandemija napravila djeci“. Psihologinja radi istraživanje na 22 000 djece u 

Zagrebu. Kaže njih 9% ima anksioznost, isto toliko ih je depresivno i na razini dijagnoza. 

14% imaju klinički značajne simptome PTSP-a, više od 50% ih ima osjećaj tuge, beznačaja, 

praznine”, iznio je zabrinjavajuće podatke Smiljan Pilipović. 

Podsjetio je na još neke porazne podatke. 

“Portal Zdravlje 17.11.2022, donosi izvještaj sa simpozija o covidu i post covidu u 

neurologiji. Naslov je alarmantan: ‘Na dječjoj psihijatriji više nema mjesta’. I onda iznose da 

od 22. godine imaju porast suicida, to je drugi uzrok smrti djece u dobi od 10 do 14 godina. 

Postoji dio o rastu ovisnosti kod mladih o alkoholu, nikotinu, kockanju, internetu, a to je sve 

oni citiraju ‘dio pandemijskih repova’. Služba za mentalno zdravlje Nacionalnog zavoda za 

javno zdravstvo na uzorku od 1945 djece bilježi 30% depresivnih, a 50% anksioznih 

poremećaja. Ono što posebno brine, kažu, ‘porast depresije i samoozljeđivanja’, rekao je. 

Novinar i intelektualac Matija Štahan rekao je da mu je čast biti ovdje i rekao: 



“Kada govorimo o tri godine koje je u manjoj mjeri obilježio koronavirus, a u većoj 

medicinske mjere protiv koronavirusa, govorimo o tri godine velikog razotkrivanja. Podzemni 

mehanizmi po kojima politički i korporativni svijet inače funkcionira, u ove su tri godine 

izašli na vidjelo, a metode njihova djelovanja mogao je spoznati svatko tko biblijski rečeno 

‘ima oči’. 

Kao gost je na okruglom stolu govorio i Andrija Klarić, vlasnik teretane koji je bio jedan od 

istaknutih članova koji su organizirali prosvjede protiv epidemioloških mjera. 

“Zahvaljujem se ljudima koji su se u Saboru borili, bilo ih je malo. Čestitam gospodinu 

Miletiću i vama gospodine Bartulica. Bili ste u manjini. Ali i to govori nešto. U cijelom 

svijetu su oni koji su bili u manjini, sada se pokazalo bili u pravu. Zahvaljujem se svim 

izlagačima jer su skrenuli pažnju na važno. Ova stvar ne smije proći nekažnjeno”, započeo je. 

“I ja sam žrtva šest postupaka od kojih su neki završili mojim oslobađanjem, tamo gdje sam 

se mogao braniti. Tamo gdje su me osudili u odsustvu, morao sam platiti kaznu”, rekao je. 

Uplašili su se? 

Ipak, saznali smo kako je iz Vlade stiglo priopćenje da se pozvani stručnjaci neće pojaviti na 

skupu. Tako su Capak, Bubaš i Kaić odbili doći zbog “iznenadnih obaveza”. 

Teoretičari zavjere imaju skup u Saboru, 

organizator je Andrija Klarić, u javnosti 

poznat kao jedan od najžešćih protivnika 

cijepljenja 

Piše Hina 

30. studenog 2023. - 17:49 

Andrija Klarić, u javnosti poznat kao jedan od najžešćih protivnika cijepljenja i antikorona 

mjera te organizator prosvjeda u pandemiji, 1. prosinca u Hrvatskom saboru organizira 

međunarodnu konferenciju pod nazivom "Hrvatska i svijet 2024. godine poslije 

pandemijske oluje". 

 

Prema najavi za konferenciju s društvenih mreža, govorit će se, kako kažu, o temama "koje se 

skrivaju od javnosti", a gostovat će brojni svjetski teoretičari zavjere. "Teme koje se 

obrađuju su kontaminacija cjepiva plazmidima DNA, turbo karcinomi, CBDC, WHO i pravna 

nesigurnost sudbenih institucija u EU", danima najavljuje Klarić na svojim profilima na 

društvenim mrežama. 

Konferenciju organizira Domovinski pokret, potvrđeno nam je iz Hrvatskog sabora. U 

najvažnijem političkom domu zakonodavne vlasti u Hrvatskoj tako će se moći čuti teorije 



koje nisu znanstveno dokazane, a koje tvrde da su cjepiva kojima smo se cijepili u 

koroni štetna, ne samo za nas nego i za sljedeće generacije. 

Klarić je, inače, u koroni bio uhićen jer je otvorio svoju teretanu unatoč epidemiološkim 

mjerama, a poslije je zbog organiziranja nekoliko prosvjeda unatoč zabranama dobio i niz 

novčanih kazni. 

U Hrvatskom saboru kažu kako je autonomno pravo kluba zastupnika da organizira okrugle 

stolove i slične događaje. 

Među temama konferencije ističu se one koje se odnose na mRNA cjepiva za koja je ove 

godine dodijeljena Nobelova nagrada za medicinu. Među govornicima na tu temu je američki 

patolog Ryan Cole, kojeg je Washington Medical Commission (WMC), institucija koja u 

saveznoj državi Washington brine o integritetu medicinske profesije putem davanja i 

oduzimanja liječničkih licenci, tužio zbog brojnih lažnih i obmanjujućih izjava oko covida. 

Tu je i Michael Palmer, čije su tvrdnje o toksičnosti cjepiva protiv covida demantirane, kao i 

kanadski radiolog William Makis čije su tvrdnje o smrti 80 kanadskih liječnika nakon 

primanja cjepiva odbačene. 

Druga tema konferencije odnosi se na Svjetsku zdravstvenu organizaciju (WHO), a među 

govornicima je i američka liječnica Meryl Nass, koja je neko vrijeme bila suspendirana zbog 

širenja dezinformacija o covidu. Meryl Nass je inače pacijentima oboljelima od covida 

prepisivala ivermektin, veterinarski lijek protiv parazita kod životinja. 

Iako se govornici na konferenciji mogu svesti pod zajednički nazivnik protivnika cijepljenja 

ili širitelja pseudoznanstvenih informacija, iz Sabora poručuju da oni ne mogu utjecati na 

njihov izbor, pišu novinari Jutarnjeg lista Tanja Rudež i Goran Penić. 

Inače, dragi novinari na skupu su osim četvoro gore navedenih teoretičara zavjere 

sudjelovali Stephen Nikola Bartulica, dr. Damir Biloglav, Andrija Klarić, dr. Ryan Cole, dr. 

William Makis, Jessica Rose, Kevin McKerman, David Wiseman, Lynn Fynn, Michael Palmer, 

Mike Yeadon, Todd S. Callender, Meryl Nass, David Bell, dr. Katarina Lindley, dr. Renate 

Holzeisen, Philipp Kruse, prof. Richard A. Werner i Catherine Austine Fitts. 

Nitko nije došao od pozvanih „stožeraša“ i ljudi od „struke“ iz nekih zdravstvenih 

ustanova. Čega se boje? Istine. Teoretičara zavjere (tako piše u naslovu članka)? 

Ravnozemljaša? Na kraju konferencije se pojavio samo saborski vitez dr. Željko Reiner. 

Tanja i Gorane kolika je cijena ovakvog članka? Pa vi živite u drugom svemiru, jer po 

naslovu je „plandenija“ bila teorija zavjere, i još uvijek po vama i danas nakon više od 

1200 recenziranih radova koji govore o neefikasnosti maski, PCR testova i vakcine, to je 

teorija zavjere?! Pa sam Pfizer je priznao neke laži u vezi njihove vakcine! A o broju 

„ubijenih“ i velikom broju nuspojava od vakcine ne pišete? Poslušajte poduži video te 

konferencije, možda promijenite mišljenje. BESPLATNO JE !  

https://www.youtube.com/live/VBgxnb-y3k0?si=MXX3pfCu1UlFr9FN    (VIDEO) 

Video traje oko 8 sati, ali kraći je ako se pauze preskoče. 

https://www.youtube.com/live/VBgxnb-y3k0?si=MXX3pfCu1UlFr9FN


 

OKRUGLI STOL: Godišnjica COVID-19 

krize – vrijeme je za istinu, I dio 

March 11, 2021  

Vrijeme održavanja: Četvrtak, 11. ožujka.2021. godine u 17 sati 

Gdje pratiti: LIVE prijenos na FB profilima stranke Promijenimo Hrvatsku i Srećko 

Sladoljev.  

https://www.facebook.com/PromijenimoHrvatsku/
https://www.facebook.com/sladoljev.srecko
https://www.facebook.com/sladoljev.srecko


 

• https://www.facebook.com/PromijenimoHrvatsku/ 

• https://www.facebook.com/sladoljev.srecko 

Godišnjica korona krize – vrijeme za istinu, 

II dio 

25.06.2021.Vijesti  

 

Dana 17.6.2021. u organizaciji političke stranke Promijenimo Hrvatsku održan je drugi po 

redu okrugli stol o korona krizi pod nazivom: Korona kriza – vrijeme je za istinu!  

Prvi okrugli stol održan prije 2 mjeseca, pokazao je iznimnu zainteresiranost javnosti, kako 

radi stručnjaka koji su se okupili tako i radi istine i podataka koji su izneseni, a koje niti jedan 

drugi tzv. slobodan, demokratski medij osim Z1 televizije nije nikada objavio. Živimo u 

totalnoj cenzuri drugog mišljenja i po nama prave istine što je izrazito zabrinjavajuće za 

razvoj i opstanak društva.  

Na ovom drugom okruglom stolu sudjelovalo je 9 značajnih, poznatih i na ovu temu vrlo 

transparentnih govornika koji se korona krizom bave od samog njenog početka.  

Nakon 15 mjeseci od proglašenja pandemije sada je svima jasno da maske moraju pasti! Sada 

je potpuno jasno da se radi o globalnom projektu reseta financijskog kapitalizma koji se guši 

u enormnom rastu dugova. Sve što se do sada nazivala teorija zavjere postala je naša 

realnost i dovodi u pitanje opstanak, ovo je prava borba dobra i zla i svatko može 

odabrati na koju će stranu stati. Virus je „dotjeran“ od čovjeka tako da je ovo pravi biološki 

rat. Sve istraživačke centre su preuzele privatne kompanije i zdravlje je postalo predmet 

špekulacija. Svaka nacionalna Vlada to koristi za svoje svrhe. Pogledajte NBA ligu u SAD, 

tamo gdje su demokrati dvorane su prazne, tamo gdje su republikanci su pune tribine. Na 

utakmici u Budimpešti bio je pun stadion sa preko 62.000 ljudi bez maski i bez distanci, a u 

https://www.facebook.com/PromijenimoHrvatsku/
https://www.facebook.com/sladoljev.srecko
https://promijenimohrvatsku.hr/rubrika/vijesti/
https://dokumentarac.hr/wp-content/uploads/2021/03/FB_IMG_1615466967090.jpg


Londonu šačica ljudi. Vrlo je zanimljivo i to da su zemlje koje su imale veća zaključavanja i 

veće kontrole imale i puno više oboljelih i umrlih, primjer su Švedska u usporedbi sa 

Engleskom ili Australijom. U Hrvatskoj je virus pod kontrolom HDZ-a tako da „ne 

napada“ izborne skupove i njihova interesna okupljanja, ali jako „napada“ sve druge po 

školama i ulicama. Covid-19 je postao predmet opstanka na vlasti putem neviđenog širenja 

straha i potpune cenzure drugog mišljenja. Neumoljivi statistički podaci jasno ukazuju da 

nema nikakvog govora o bilo kakvoj pandemiji. Prof. Lauc je u medijima izjavio kako je broj 

umrlih od posljedica mjera veći od umrlih od samog virusa i to je neprihvatljivo. Pitanje 

cjepiva je bilo i mora ostati individualno pravo svake osobe, a za djecu odluka roditelja. 

Cjepiva su eksperimentalna bez dokazanih kliničkih studija o njihovoj učinkovitosti i nitko 

nema pravo drugoga prisiliti na uzimanje bilo kakve moguće štetne supstance.  

Prvi je svoje izlaganje videom iznio dekan Medicinskog fakulteta u Puli akademik 

prof. dr. sc. Krešimir Pavelić.  

Na početku su izneseni najnoviji podaci o cjepivu iz službenih podataka (agencije za 

lijekove i službeni časopisi). Na dan 15.06.2021., 20,8% svjetske populacije primilo je barem 

jednu dozu preparata koji su dobili hitnu dozvolu za primjenu u svrhu cijepljenja, 

odnosno ukupno 2,4 milijarde doza. Ipak, podaci o neželjenim posljedicama su zastrašujući. 

Samo Pfizer je priznao preko 220.000 komplikacija, najviše u populaciji od 18 do 44 

godine. Samo Europski sustav za nadzor lijekova na dan 08.05.2021. spominje 10.000 smrtnih 

slučajeva i preko 400.000 štetnih posljedica. Ukupno, u prva 4 mjeseca primjene je 

od Covid cjepiva umrlo više ljudi nego od svih ostalih cjepiva ukupno od 1990 godine 

do danas. To bi samo po sebi trebao biti dovoljan razlog da se odmah ukinu sva 

cijepljenja, a njihovi zagovaratelji privedu pravdi! Izraelski „Emergency Covid council” je 

zatražio zabranu cijepljena osoba mlađih od 30 godina zbog dramatičnog broja smrti, a vrlo je 

jasan i pokazatelj znatnog povećanja oboljelih NAKON početka kampanje cijepljenja. Korist 

cjepiva nije jasna jer su podaci lažirani, a posljedice su dramatične uz dugu listu različitih 

bolesti. Djelatnica WHO je javno istupila, rekavši da je WHO visoko korumpirana i da 

odluke nemaju veze sa znanošću. Cenzurira se sve što nije u skladu sa njihovim 

preporukama. Maske nemaju nikakvu pozitivnu svrhu, samo štetnu, a cjepiva pridonose 

širenju virusa i novim mutacijama. S druge strane prirodni imunitet je dovoljno jak i trajan 

kod većine populacije kroz dugoživuće plazma stanice koje čuvaju imuni zapis tako da tijelo 

može brzo reagirati na novu eventualnu infekciju i onda kada u krvi praktički više nema 

antitijela. Studija iz Clevelanda potvrđuje da cijepljeni zaposlenici i dalje obolijevaju u istoj 

mjeri kao i oni necijepljeni tako da je cjepivo beskorisno. Dodatno, mRNA ne ostaje u mišiću 

ruke već se širi po cijelom tijelu i prolazi moždanu barijeru čime se omogućava da štetni 

„spike protein“ ulazi u mjesta na tijelu gdje izaziva ozbiljne zdravstvene posljedice. 

Najavljuje se treći val i povezuje se upravo sa vakcinacijom. Osobe koje su se cijepile ne 

smiju davati krv jer se opasan spike protein može prenijeti na primaoca. Iz svega 

navedenog, zaključak je da je katastrofalna tendencija zanemarivanja prirodnog imuniteta i 

naglašavanje onog dobivenog cijepljenjem radi izdavanja „zelene putovnice“. To je apsurd i 

potpuno je pogrešan, te se zahtjeva da Stožer odmah promijeni tu odluku  

 Prof.dr.sc. Neda Borić – on line nastava i psiho-socijalni utjecaji na mlade  

Je li on-line nastava bila samo nužnost u situaciji pandemije ili je to bila planirana akcija 

uvođenja „novog normalnog“ uz njihove riječi da svijet više nikada neće biti isti kao prije 

pandemije. On-line nastava je dio velikog reseta „Great reset“ u svim aspektima ljudskog 

društva. To je jasno izneseno i objavljeno na svjetskom ekonomskom forumu 



od Klaussa Swaba kojeg financira i podupire zaklada Melinde i Bill Gates. Sve 

dosadašnje normalno, kao i odnos profesora i studenta, se proglašava zastarjelo i preporuča se 

isključivo digitalno društvo. Profesori, razredi i znanstvene ustanove su suvišni, sve se odvija 

on-line a đak/student komunicira samo sa robotom. To je prava dehumanizacija edukativnog 

procesa jer samo dobar profesor može prilagoditi edukaciju pojedincu, njegovim 

sposobnostima i afinitetima te mijenjati pristup koji će učenike zainteresirati i najbolje 

usmjeriti. Usamljenost, izoliranost, prijateljstva, zaljubljivanje i sve ostalo što je tako 

specifično za mlade želi se potisnuti i potpuno zanemariti. Mladi su sada više neko ikada 

izloženi strahu, tjeskobi, nesigurnost, problemima sa spavanjem, bezvoljnosti 

i siucidnim mislima. Da tome nije uzrok virus niti se čekalo cjepivo, dokazuju 

sveučilišta Cambridge i Oxford koji su još u travnju 2020. objavili prelazak na potpunu on-

line nastavu za školsku godinu 2020/21. Sada vidimo i objave ostalih sveučilišta da će samo 

cijepljeni imati pristup kampusima, a cjepiva su potpuno nesigurna i nepotrebna. Sve to 

dokazuje da navodna pandemija nije uzrok ovih promjena već da je 

izmišljena pandemija samo kao opravdanje za njihove davno napisane planove. Svi dobri ljudi 

koji rade sa mladima moraju jasno razlikovati istinu od obmane i stati u zaštitu mladih.  

 Dr.med. Mira Radan – cjelovita neplodnost i korona  

Život i Zemlju kuglu doživljavam kao paukovu mrežu, kada se zatitra na jednom kraju, 

nemoguće je da se to ne osjeti i na drugom kraju. Čovjeka je ljudska osoba koja nedjeljivo 

ima tri sastavnice: razinu tijela, duše i duha. Cjelovita neplodnost obuhvaća te tri neplodnosti. 

Tjelesna neplodnost je najčešće spominjana i odnosi se na nemogućnost zanošenja i rađanja 

živog i za život sposobnog djeteta od ljudskog heteronomnog para uz redoviti bračni život i 

bez kontracepcije. Osnovni uzroci tjelesne neplodnosti su česte upale spolnih organa te 

odgađanje biološke dobi zanošenja. Najkvalitetnije godine za postizanje trudnoće su od 20-te 

do 30-te godine, a baš u to doba se od mladih ljudi zahtjeva naporno školovanje, stvaranje 

karijere i ostalih nametnutih zapreka, odnosno odgoda. Neplodnost je i odljevu mladih, 

školovanih, radno sposobnih pojedinaca najbolje reproduktivne dobi u druge zemlje pri 

čemu se stvara demografski potop. Covid, odnosno Covid cjepiva tu lošu sliku dodatno 

pogoršavaju. Očit primjer su cjepiva davana u Keniji koja su predstavljala kemijsku 

sterilizaciju žena. Spike protein oštećuje sinzitiv posteljice i neograničeno dugo oštećuju 

djevojčice koje će kasnije imati spontane pobačaje, nenormalna krvarenja i nepravilne cikluse. 

Uz to postoje i nano čestice koje prolaze moždane barijere i čine nesagledivu štetu na 

mentalno zdravlje. Treba tražiti jasan odgovor: Hoće li djeca koja se danas cijepe 

protiv Covida jednog dana moći imati svoju biološku djecu? S obzirom na dosadašnje 

podatke, taj rizik je potpuno opravdan. Duhovna neplodnost proizlazi iz egzistencijalnog 

straha i općeg propadanja, jer ako sve fizičko propada (iako znamo da ništa ne propada već se 

samo mijenja) čemu da se ja nadam? Takav pogled na svijet mijenja zdravo razumski pogled 

na svijet i zdravo razumsko razlučivanje te odluke o sebi i društvu oko nas. To sve vodi prema 

duševnoj neplodnosti koju izaziva socijalna distanca, manjak zdravog dodira, pokrivanje lica, 

manjak ljudskog identiteta i izražavanja emocija i osmijeha. Tu se javlja osjećaj krivnje i 

neslaganje sa čudnim mjerama zdravstvenih autoriteta, stavljanje na stup srama, ucjena i 

prijetnja egzistencijom. Karakterizira je tuga, empatija, manjak interesa za sebe i druge te 

depresija i suicidalni porivi. To je duhova nemoć koja vodi prihvaćanju pogrešnih autoriteta 

bez kritičkog razmišljanja. Zaključak: Veliko neznanje inducira veliki 

egzistencijalni strah koji rezultira služnosti krivim autoritetima! Potrebno 

je istinsko ZNANJE da se stekne SIGURNOST kako bi se mogli odabrati ispravni i poželjni 

autoriteti! Veliko znanje se može dobiti kooperativnosti sa onima koji ljube istinu, koji žele 

sebi i drugima dobro, pametnim i stručnim ljudima u području medicine, duhovnosti i prava. 



Pitanje svih pitanja: Tko može biti poželjan autoritet? Onaj tko ljubi istinu, tko štiti ljudski 

život od začeća do prirodne smrti, tko se zalaže za puninu života, koji brinu puninom savjesti 

i opreza uz dostupnost cjelovitih informacija bez selekcije i prikrivanja istine. Kritičnost i 

sloboda odabira bez prijetnji i restrikcija. Ne čini drugima ono što ne bi želio da drugi tebi 

čine.  

 Dipl. pravnik Mate Knezović – Ustav i korona, sukob na život i smrt  

Što jamči Ustav, a što ograničava Korona kriza?  

Čl. 1 – vlast proizlazi iz naroda i pripada narodu kao zajednici slobodnih i ravnopravnih 

državljana. Čl.3 – sloboda, jednakost i poštivanje prava čovjeka. Vladavina prava kao najviše 

vrednote ustavnog poretka.  

Čl. 14. – svi su pred zakonom jednaki.  

Čl. 16. sloboda i pravo mogu se ograničiti samo zakonom da bi se zaštitila sloboda i prava 

drugih ljudi te pravni poredak. Svako ograničavanje prava mora biti razmjerno naravi potrebe 

za ograničavanje prava i sloboda u svakom pojedinom slučaju. 

Čl. 23 – Nitko ne smije biti podvrgnut bilo kakvom obliku zlostavljanja ili bez svoje privole 

liječničkim ili znanstvenim pokusima. Iako se stalno upozorava na NESRAZMJER mjera i 

stvarne potrebe, svi ignoriraju odgovor na to, i Vlada i Sabor i Stožer i WHO i biskupi.  

Čl. 32 – svatko tko se zakonito nalazi na teritoriju Republike Hrvatske ima pravo slobodno se 

kretati i birati boravište. Svakom se jamči sigurnost osobnog i obiteljskog života.  

Čl. 37-svakom se jamči tajnost i sigurnost osobnih podataka. Zabranjena je upotreba osobnih 

podataka suprotna svrsi njihovog prikupljanja. Ministar je objavio da postoji lista cijepljenih 

i  ne cijepljenih i da se traži od doktora obiteljske medicine da se ti podaci moraju unijeti u 

sustav. Ministarstvo je poslalo dopis da ne postoji lista cijepljenih, odnosno ne cijepljenih! 

Netko laže ili ministar ili njegovo ministarstvo! Sukladno tome, podnesena je kaznena 

prijava protiv ministra Beroša sukladno članku 146. kaznenog zakona RH.  

Čl. 38 – jamči se sloboda mišljenja i izražavanja misli. To podrazumijeva osobitu slobodu 

tiska i drugih sredstava priopćavanja te se zabranjuje cenzura. Hrvatska i u cijeli svijet su 

ukinuli slobodu sredstvima priopćavanja i uveli cenzuru. Time je uveden javni teror vlada nad 

mirnim građanima, a mediji su postali sredstva ispiranja mozga. Primjer je Faktograf koji u 

vlasništvu Gonga i koji provodi provjeru točnosti podataka i cenzuru protivno pozitivnim 

propisima Republike Hrvatske. Faktograf je prijavljen Agenciji za elektroničke medije kao 

portal koji se legitimira kao ovlaštena pravna osoba za uklanjanje i cenzuriranje određenih 

sadržaja na društvenim mrežama. Međutim, agencija je poslala dopis da forumi i društvene 

mreže pod koje spada FaceBook ne spadaju po njihovu odgovornost već se tu radi isključivo o 

ugovoru sa davateljem usluge, odnosno za to postoje ugovori FB i Faktografa. Time su 

običnim ugovorom dviju pravnih osoba ukinuta ustavna prava i slobode građana, jer 

je Faktograf praktički ovlašten proglašavati što je istina, što ne. Time više ne trebamo sudove 

jer Faktograf navodi što je istina, a što dezinformacija.  

Nedavno je EU donijela direktivu o digitalnoj zelenoj putovnici uz izgovor da se time olakša 

kretanje. Međutim radi se o teškom kršenju slobode kretanja i drugih prava i sloboda 



zajamčenih ustavom. Primjena u budućnosti nije definirana i lako se može upotrijebiti za 

druge svrhe kao što su ulazak u institucije i dućane i sl. Velika je vjerojatnost da će se ti 

sustavi znatno proširiti i da će postati pravi teror nad građanima i predmet svađa među 

građanima. Time je dokazano teško kršenje temeljnih sloboda svakog građana.  

Mag. Josipa Juričan Sudac – Mislim na sebe i druge-istina o Covid 19  

Nalazimo se u dobu očigledne zloupotrebe biotehnologije u biomedicinske svrhe pod 

izgovorom brige za ljudsko zdravlje. Kreatori suvremene zdravstvene politike postali su 

svjesni svoje nadmoći nad ljudima i žele to iskoristiti. Znanost je iznevjerila javnost, ali i 

struku. Načelo opreznosti je potpuno zanemareno jer se reklamira poluproizvod sa visokim 

potencijalnim rizikom, koji nije do kraja ispitan i za koji se ne znaju dugoročni učinci uz 

istovremeno zanemarivanje rezultata istraživanja poštene znanosti. Kako nemamo objektivne 

i istinite informacije u medijima, svatko se mora sam educirati putem društvenih mreža. 

Cijela pandemija se temelji na PCR testu koji je napravljen za laboratorijska 

istraživanja, a ne za dijagnostiku jer ne daje točne rezultate. Testiranjem se javlja 97% 

lažno pozitivnih slučajeva i oni su izvrsna podloga za iskrivljavanje istine. Taj test je 

službeno prihvaćen neposredno prije proglašenja pandemije, a mnoge države su ogromne 

količine tih vrlo skupih i specifičnih PCR testova naručile i godinu dana prije proglašenja 

pandemije. Time je potpuno jasno da se radi o planiranoj akciji, a ne 

slučajnoj pandemiji. Nakon otkrivanja istine WHO je priznao da je PCR test daje 

pogrešne rezultate i da bi trebalo smanjiti cikluse pojačanja, ali to nije ništa promijenilo 

jer se isti i dalje koristi na isti način i ne planira se mijenjati nekim drugim 

primjerenijim sredstvom. To je totalni apsurd, ali građani do tih podataka mogu doći samo 

putem samostalnog istraživanja npr. na www.dokumentarac.hr, www.logicno.com i sl. Što se 

događalo sa korisnim lijekovima tijekom ove pandemije? Poznati, djelotvoran, jeftin, 

dostupan i desetljećima korišteni lijek hidroxychloroqine za liječenje malarije i virusnih 

oboljenja uz praktički nikakve nuspojave je jednostavno zabranjen i maknut iz upotrebe. To 

se dogodilo na osnovu lažne studije objavljene u časopisu Lancet nakon čega je WHO 

izdala preporuku o povlačenju lijeka iz upotrebe. Prevara je uskoro dokazana, WHO se 

ispričao, ali lijek nije vraćen na tržište i nije dostupan. Slično se dogodilo i sa 

lijekom Ivermectin. Nakon zabrane ovih lijekova znatno je porasla smrtnost od Covida, 

ali se isti i dalje ne mogu nabaviti. Istovremeno može se nabaviti eksperimentalni i 100x 

skuplji remdesivir. Maske su također vrlo štetne po kemijskom sastavu i očekuje se veliko 

zagađenje od mikroplastike koju sadrži. Cjepivo je bilo cilj od samog početka. Dokaz tome je 

upravo zabrana svih korisnih lijekova kako bi se stekao dojam da nema alternative u borbi 

protiv covida kao jedine pošasti današnjice budući da po njihovim podacima praktički više ne 

postoje druge bolesti pa niti gripa koja je nakon par stoljeća jednostavno nestala. Cjepivo u 

stvari uopće nije cjepivo već genetski produkt sa neistraženim i nesagledivim posljedicama 

upotpunjen nano česticama bez jasnog opisa njihove svrhe u cjepivima. Zaključak mnogih 

znanstvenih studija je da su covid cjepiva neučinkovita, nepotrebna i opasna uz veliku 

smrtnost u roku 28 dana od primjene, a dugoročno se ne može niti 

predvidjeti. Također, nedavno je skup vrlo priznatih znanstvenika izjavio: „Mislili smo da je 

protein šiljka „spike protein“ odličan ciljni antigen, ali do sada nismo znali da je to ustvari 

TOKSIN i patogeni protein, dakle cijepljenjem ljudima nehotice injektiramo otrov“. Pitanje je 

samo jesu li to tek sada saznali ili se to znalo od prije, jer su sve studije testiranja mRNA na 

laboratorijskim životinjama rezultirale njihovim ugibanjem. Ovo je veliko testiranje 

opstojnosti čovječanstva. Situacija je užasna i cijepljenje se mora odmah zaustaviti jer neće 

biti pošteđeni niti provoditelji tih mjera niti njihova djeca. Njihov je plan cjeloživotno 

cijepljenje svih ljudi na zemlji, a na nama je da ih u tome spriječimo.  

http://www.dokumentarac.hr/
http://www.logicno.com/


Dr. fizike Danijel Grgičin – Nekoliko pitanja za struku  

Svjedoci samo da zadnjih godinu i pol dana svi vrli stručnjaci govore kako ne znaju puno o 

virusu i o bolesti, ali ih to ne sprečava da donose vrlo ozbiljne i štetne mjere. Par pitanja za 

stručnjake:  

1. Od svih koji su preboljeli bolest do travnja 2020., evidentirano je manje od 

2% preboljelih. To je studija i zaključak stožera i savjetodavnog vijeća. Ako je na 

svaku osobu koja je stavljana u karantenu ostalo još 50 osoba koje su ostale vani i 

dalje širile zarazu zašto su tog jednog stavili u kućni pritvor?  

1. Ako je 50x više ljudi preboljelo nego su oni uopće uspjeli detektirati onda to očito nije 

opasna i smrtonosna bolest, zar ne?  

1. Ako je 50x više zaraženih od evidentiranih, zašto su sprečavali prelazak županijskih 

granica kada su očito ovi zaraženi širili bolest unutar svake županije?  

1. Ako se niti danas ne mogu detektirati svi zaraženi, zašto se sprečava prelazak granica 

kada je taj broj ljudi daleko manji od onih „zaraženih“ koji cirkuliraju unutar država?  

1. Čemu služe maske kada se i prije ove pandemije znalo da maske ne sprečavaju širenje 

respiratornih infekcija?  

1. Ako ipak štite, zašto nas do sada epidemiolozi nisu savjetovali da stavimo krpu i 

spasimo se od gripe ili tuberkuloze koja je prva bolest po smrtnosti u svijetu u 

20. stoljeću, pogotovo ako znamo da je uzrokuje bakterija koja je znatno veća 

od corona virusa i teže će proći kroz masku?  

1. Ako ne smijete niti u dućan bez maske, jer infektivnu dozu možete dobiti i za manje 

od 5 min udisanja kontaminiranog zraka, to znači da se minimum 100 infektivnih doza 

virusa nakuplja sa unutarnje strane maske tijekom dana. Zašto se onda maske ne 

zbrinjavaju kao biomedicinski otpad već bacaju po kontejnerima i kantama koje 

beskućnici i djelatnici čistoće redovito svakodnevno otvaraju i 100-tine njih? Kako to 

da svi oni nisu već davno umrli od tako opasnog virusa?  

1. WHO je objavila da je smrtnost od covida za mlađe od 70 godina 0,05%, a to je manje 

od gripe. Zašto se nikada nije objavila pandemija gripe?  

1. U prvih 6 mjeseci pandemije imamo smrtnost koja je bila za 1.000 ljudi manja od 

prosjeka prijašnjih godina. 11.9.2020. je promijenjen protokol liječenja i od onda u 

sljedeća 4 mjeseca imamo povećanu smrtnost za 5.000 u odnosu na prosjek. Zašto smo 

mijenjali protokol liječenja s kojim smo uz pandemiju imali manju smrtnost od 

prosjeka? Kako to da se odmah nakon uočenog povećanja smrtnosti nije protokol 

liječenja vratio na stari uspješniji protokol?  

1. U 2020. godini je obavljeno 120 tisuća manje operativnih zahvata od prijašnjeg 

prosjeka. Ako su zahvati nevažni, zašto ih radimo? Ako zahvati nisu nevažni, koliko 

ljudi je umrlo jer im nije pružena medicinska pomoć? Ako je svakih 100 odgoda 

rezultiralo sa 1 smrti, onda je to 1.200 umrlih radi ne liječenja. Ako se ti ljudi izuzmu 



od smrtnosti u 2020., tada je ukupna smrtnost manja nego i u 2015. godini kada nije 

postojala pandemija. Koji je povod uvođenja pandemije?  

 Ekonomist Andrija Klarić – Što lockdown donosi poduzetnicima i problem cijepljenja 

djece  

01.02.2021. Andrija Klarić otvorio je svoju teretanu Quantum Premium Gym na Trešnjevci 

unatoč zabrani stožera i produljenju mjera zaključavanja i taj dan je odmah pritvoren u 

policiju. To je učinjeno iz uvjerenja da Stožer nije imao niti jedan valjani razumski ili 

znanstveni razlog za produljenje mjera. Te mjere su već tada bile neprimjerene, prestroge i 

nisu imale uporište u znanosti. Sutradan ga je sutkinja pustila, a inspektori su rekli „pa niste 

ništa krivo učinili“. Svjedoci smo neviđenog kršenja ljudskih prava tijekom kojeg su 

kroz lockdown određeni dijelovi gospodarstva jednostavno uništeni i transfer bogatstva je 

prešao sa malih i srednjih poduzetnika na mega kompanije. Uz uništavanje malog 

gospodarstva i veliki državni deficit, plaće zaposlenih na državnom proračunu nisu pale, a 

neke su čak i porasle kroz mini reforme. Tko će sada tu štetu nadoknaditi poduzetnicima? Tko 

je odgovoran za potpuno pogrešne mjere kako studije danas dokazuju. Naime, po vrlo 

uglednim studijama, države koje su uvele strogi lockdown nemaju nikakve bolje rezultate po 

pitanju covida od oni koje ga uopće nisu imali. Tko će nadoknaditi ekonomsku štetu koju je 

stožer prouzročio bez razloga? Poziva se Stožer da ukine sve mjere, otvori gospodarstvo i da 

im više nikada ne padne na pamet uvođenje takvih mjera. Kao odgovoran roditelj treba biti 

vrlo zabrinut za najavu i plan cijepljenja djece od 18 do 12 godina. Naime, podataka i stvarnih 

činjenica nema. Sve što se priopćava u javnosti je jednosmjerna ulica, propaganda istih bez 

debate ili glasa druge strane. U takvim uvjetima je nemoguće postići informativni pristanak, 

jer jednostavno informacije nema. Roditelji nemaju informacije za tako važnu odluku kao što 

je zdravlje i život vlastitog djeteta. Zato je izrazito važno da se roditelji sami informiraju, da 

prate znanstvenike po društvenim mrežama i neka čuju obje stane. Pravi, dobri znanstvenici 

koji propagiraju dobru znanost nemaju pristup javnim medijima i njihov glas i istraživanje su 

cenzurirani. Primjer je: Michael Yeadon bivši podpredsjedinik Pfizer-a koji govori o 

cjepivu koje je razvijao 10 godina i to usporedite sa onime što kaže Capak ili što kaže 

izumitelj mRNA cjepiva dr Robert Malone u usporedbi sa onime što 

kaže dr. Markotić ili što govori svjetski poznati imunolog Sucharit Bhakdi pa usporedite 

to sa onime što govori dr Beroš. Roditelji se moraju informirati, djeca su zaslužila da se 

roditelji informiraju. Na današnji dan se sastao CDC (USA centar za bolesti) kako bi 

razmotrio slučaj 226 tinejđera koji su oboljeli od miokarditisa kao direktne posljedice cjepiva 

protiv Covida. Koga zanima odgovore može naći na web stranici www.andrijaklaric.net gdje 

se preko godine dana skupljaju svi važni i korisni materijali na temu covida, zatim i 

na www.dokumentarac.hr te www.logicno.com. Ako netko i dalje smatra da će to sve završiti 

kada se cijepe neka provjeri koliko cjepiva su zemlje Europske unije naručile za narednih 2-3 

godine ili neka pita službene čelnike susjednih zemalja koji to nimalo ne skrivaju.  

Prof. dr. Stipe Kutleša – Covid 19 i prijezir zdravom razumu  

Zadnjih 15 mjeseci smo svjedoci sustavnog sijanja straha, prevare, obmane, laži, 

manipulacija, napadi na ljudske slobode i prava i to u ime „demokracije, „brige za 

čovječanstvo i njegovo zdravlje“. Uz to, sve to nazivaju „novo normalno“. Nije li suprotno 

zdravom razumu, nenormalno smatrati normalnim i normalnim smatrati nenormalno? 

Sjeme Covid ćemo lako prepoznati po njegovim plodovima. Covid cjepivo uopće nije cjepivo 

i ne bi se tako smjelo zvati. Radi se o genskom tretmanu ili genskoj infekciji, da dobro ste 

pročitali. Broj umrlih od cjepiva je već premašio broj onih koji umiru od virusa pa se samim 

http://www.andrijaklaric.net/
http://www.dokumentarac.hr/
http://www.logicno.com/


time potpuno nelogično pristati na eksperiment ili svoje dijeti podvrgnuti eksperimentu 

umjesto ga jednostavno odbiti. Ova cjepiva su najgori poznati eksperiment, a mnogi su ga već 

i nazvali zločin protiv čovječanstva. Po katoličkim medijima cjepivo se proglašava čudom ili 

utjehom. Smisao cjepiva će postati jasnija kada se sjetite izgovorenih riječi: „Jednom kada 

stado prihvati obavezno prisilno cjepivo, igra je završena. Prorijedit ćemo stado, a pritom će 

nam oni platiti usluge istrebljenja“. Ili drugi citat: „Prestrašeni i glupi vjerovat će i tražit će da 

budu tretirani. Njihov je izbor da sami idu u klaonice“. Sada su najavljene mjere mrkve i 

batine uz prijetnje za one koji neće prihvatiti cjepiva. Covid putovnice su jedna od tih mjera. 

Suludost mjera se može opisati kao isključivanje 100.000 vozila, jer su 3 eispravna.  Naime, 3 

je broj smrtnih slučaja od Covida u svjetskoj populaciji mlađoj od 20 godina. Nije li van 

zdravog razuma cijepiti zdrave ljude bez rizika, a ne liječiti stare i bolesne kojima treba 

pomoć? Zašto se skriva Barringtonska deklaracija koja upućuje na pomoć starijim i 

ugroženim, a puštanje zdravih? Nije li razborito biti oprezan ili nerazborito biti neoprezan i 

uzimati eksperimentalno cjepivo čiji sastav je nepoznat i tajan? Ono što se zna je da se nalaze 

mnoge otrovne tvari, a niti to vam nitko službeno ne želi reći. Tko je toliko lud da želi postati 

pokusni štakor? Nažalost ima puno takvih, ali nisu li nerazumni i roditelji koji tome 

podvrgavaju svoju djecu? Nije li nerazumno da nitko osim vas samih ne odgovara za bilo koju 

neželjenu posljedicu pa ni smrt? Nije li nerazumno da medicinski djelatnici ne liječe bolest u 

najranijem stadiju i ne traže rješenje za to? Zabranjuju se jeftini i sigurni lijekovi, a 

propagiraju skupi i eksperimentalni. Nije li nerazumno propitkivati dogme u medicini i 

znanosti, jer samo istraživanjem i borbom protiv dogmi možemo napredovati? Nije li 

nerazumno da političari, znanstvenici i vjerski vođe ne žele dijalog, na koji se tako rado i 

često pozivaju? Ima li to veze sa zdravim razumom i moralom? Koji su to viši ciljevi radi 

kojih se tako ponašaju? Jesmo li došli do sumraka čovječanstva, znanosti, morala i koliko 

dugo možemo živjeti u jednoumlju?  

 Prof. dr. Ivan Lovrinović – Covid 19 – recept za ovisničku ekonomiju i totalitarizam  

Korona i Covid 19 kriza je problem broj jedan u Hrvatskoj. Ona je povod u ovisničku 

ekonomiju i totalitarizam. Mnogu su se borili za ovu domovinu i slobodu, a sada prepuštamo 

da nam tu slobodu daju na kapaljku koliko oni misle da nam treba i kada oni misle da nam 

treba. Globalistički kapital je zavladao Europskom unijom i diktira tijek pandemije i 

uvođenje novog normalnog. Postavlja se pitanje: Hoćemo li prihvatiti takav razvoj događaja 

ili ćemo nešto poduzeti da to zaustavimo? Sada je potpuno jasno da pandemije nema, tu je 

statistika neumoljiva, nepogrešiva. Ipak, ekonomija ovisništva se svakodnevno provodi sa 

npr. 4.000 kuna koje će privremeno spasiti ljude, ali dugoročno će pokazati tko je gazda i 

podčinjenost će ostati način življenja. Zalažemo se i dalje za helikopterski novac, 4.000 kuna 

svakom punoljetnom građaninu za kupovinu hrvatskih proizvoda i usluga kako bi se potakla 

ekonomija. To bi bio bespovratni i beskamatni novac HNB-a. Uz korištenje Covid biološkog 

oružja protiv ljudi i gospodarstva koje svaka vlada koristi na sebi koristan nakaradni način, 

javlja se i inflacija kojoj se kao svi čude, a potražnja je praktički ista uz ponude je ograničena, 

jer je ograničen rad, kretanje i transport.  

Hrvatskoj je ugrožena nacionalna sigurnost po pitanju hrane, ekonomije i demografije. 

Proizvodimo samo 50% svojih potreba iako smo nekada bili veliki izvoznici hrane. Teklići 

iz Brussela nas tješe da ćemo dobiti novce i da nećemo biti gladni. Ipak, dug nikada nije bio 

veći i već smo prešli 100% BDP-a.  

Vlada Republike Hrvatske u ovoj općoj krizi izjavljuje da uvodi Euro! To niti pijani 

čovjek ne bi rekao ako se imalo razumije u financije. Možemo samo zaključiti da oni 



uopće nisu hrvatska vlada, ne rade u interesu niti Hrvatske, niti hrvatskog naroda. 

Ekonomski izlaz vide u uvođenju eura i smanjenju cijene rada naših građana. Oni vide 

konkurentnost samo u smanjenju cijene rada što je potpuno suprotno zdravoj i željenoj 

ekonomskoj politici. Vlastiti novac je najjači ekonomski alat u trenucima krize, a ova vlada, 

tuđinska vlada to pod hitno planira ukinuti i zamijeniti sa eurom. Oni ne znaju riješiti problem 

duga niti na razini EU, niti na razini Hrvatske. Javni dug EU je 2000. bio 6000 milijardi eura, 

a danas je prešao 11,5 milijardi eura. Istovremeno, u ovoj najvećoj krizi 10 najbogatijih je 

povećalo svoje bogatstvo za novih 500 milijardi dolara. Očito je da reset treba, ali ne kakav bi 

oni htjeli, nego kakav mi želimo i kakav je u interesu naroda.  

Dragi građani, okupili smo stručnjake koji vam jasno i nedvosmisleno govore istinu, istinu 

koju nećete čuti na javnim medijima osim na Z1 televiziji. Mi se borimo za istinu i za vas. Ali 

ako mislite da će nas 9 riješiti problem i da ćete se jedno jutro probuditi kada sve bude 

riješeno, onda će to biti jako teško. Vi ste snaga, vi ste moć, vi sve možete riješiti! Ne 

pojedinci već svi građani zajedno! Svi trebamo vašu pomoć ako želimo promijeniti Hrvatsku.  

Dragi sugrađani, vrijeme je da padnu maske i one moraju pasti! Prvi korak je dijeljenje ovog 

videa i to ne jednom nego 5 puta ako treba. To je početak aktivizma koji nam treba. Kada 

ljudi saznaju istinu izaći će i tražiti pravdu. Pozivam sve građane i poštene stranke da se 

okupimo, da ujedinimo resurse i pometimo sa scene sve ove koje smo već davno morali 

pomesti. Vi građani ste jedini koji to mogu promijeniti, mi bez vas ne možemo ništa. Sa nama 

su već Agrameri, Autohtona hrvatska seljačka stranka i neke druge stranke. Ako ne dijelite, 

ostat ćemo u tmini i laži. Vrlo je važno da svi dijele ovaj video i ove informacije, jer je to 

istina koju nećete drugdje naći osim sami tražeći po društvenim medijima.  

https://promijenimohrvatsku.hr/godisnjica-korona-krize-vrijeme-za-istinu-ii-dio/ 

Nobelovac Luc Montagnier: „Neću se 

cijepiti, RNK cjepiva izazivaju karcinom. 

Klorokin je jedini lijek!“ 

Francuska TV France Soir objavila je kratki, ekskluzivni 

intervju s nobelovcem, prof. dr. sc. Lucom Montagnierom. 

Video je uklonjen 25.1.2024 –ZBOG ČEGA? 

 

Prof. dr. sc. Luc Montagnier  radio je na Medical Research Council Carshalton u Londonu i 

na Institutu za virologiju u Glasgowu. Bio je direktor Odjela za onkologiju Instituta Pasteur u 

Parizu, direktor Nacionalnog centra za znanstvena istraživanja u Parizu i sveučilišni 

profesor. Osim Laskerove nagrade (prestižna američka nagrada Zaklade Albert i Marija 

Lasker) primio je mnogobrojna odlikovanja i nagrade, poput Vitez legije časti, te mnoga 

profesionalna priznanja u Švicarskoj, Kanadi i Japanu. 

https://promijenimohrvatsku.hr/godisnjica-korona-krize-vrijeme-za-istinu-ii-dio/
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Evo kako je izgledao taj intervju. 

Voditelj: Po mojim saznanjima, a nisam specijalist u toj oblasti već čitam što je objavljeno, 

na tržištu ima više tipova cjepiva. Cjepivo koje je razvila Moderna radi na principu RNA 

poruke, zar ne, da li vjerujete u to cjepivo? 

Prof. Luc Montagnier: Čujte, probao bi smanjiti entuzijazam oko tog projekta. To je projekt 

na duge staze, a od ljudi koji na tome rade tražilo se da završe cjepivo odmah. Ako to prihvate 

napravit će grešku, jer se mogu pojaviti totalno nepredviđene posljedice. 

Voditelj: Kakve posljedice? 

Prof. Luc Montagnier:  Na primjer karcinom. Organi mogu krenuti u nepredviđenu 

„proizvodnju“. To je nesmotrena igra. 

Voditelj: Po vama su onda ti ljudi nesmotreni? 

Prof. Luc Montagnier: Apsolutno! 

Voditelj: Zato što nisu provjerili djelovanje, učinak? 

 Prof. Luc Montagnier: Pretpostavljam da su radili testove na životinjama, ali je prerano da 

bi se prešlo na testiranje ljudi, bez ikakve sigurnosti. Ne smije čovjek služiti kao zamorac za 

taj eksperiment, osobitone djeca. To je totalno neetički! Ne smije biti smrtnih ishoda kao 

posljedica cjepljenja. 

Voditelj: Znači, postoji veliki rizik od trovanja za sadašnje i buduće generacije da dožive 

trajne posljedice. Jel možemo tako reći? 



Prof. Luc Montagnier: Trenutno ne znamo što će se dogoditi. Možda je trovanje 

neadekvatna riječ, ali ne znamo što će biti s generacijama (1, 2, 3, 4, 5, 6) onima koji će se 

rađati nakon cijepljenja. Ne možemo prihvatiti da djeca, pa čak ni stari kao ja, nestanu, da 

stradaju zbog jednog cjepiva. 

Voditelj: Da li je, po vama, ipak, neko od cjepiva najbolji način obrane od Covid-a? 

Prof.  Luc Montagnier: Ne, to je jedno od rješenja, ali nije jedino. Imate terapije, lijekove 

koji ne koštaju mnogo. Kao azitromicin, hidroksiklorokin, razne biljke koje djeluju protiv 

malarije i dr. Uopće nismo razoružani! Treba se potruditi i saznati s čim imamo posla. 

Trenutno još uvijek ne znamo što se ustvari dogodilo u laboratoriju u Wuhanu i u nekim 

laboratorijima u SAD-u u mjesecima koji su prethodili epidemiji. 

Voditelj: Što vi mislite o protokolu prof. Didiera Raoulta  i o nepopustljivoj upornosti ili 

tvrdoglavosti u tom pravcu? 

Prof. Luc Montagnier: U pravu je što se brani. Nevjerovatno je da se u Francuskoj ne 

dopušta prepisivanje hidroksiklorokina, dok ga zemlje cijelog svijeta, ili skoro cijelog svijeta 

koriste. Čemu to tvrdoglavljenje? 

Tvrdoglavost ne dolazi od prof. Raoulta već od njegovih neistomišljenika. Ne zaboravimo da 

su cjepiva dobre prevencije ali za terapijsku njegu treba drugih stvari. 

Istraživanja treba razvijati i u toj oblasti. Bill Gates je jako bogat i hoće učiniti dobro, ali mu 

je netko predstavio cjepivo kao apsolutno rješenje za cijeli svijet.  Greška je slijediti ga, 

misleći da već imamo cjepivo. To bi značilo da cijepimo sve ljude na planeti, sprječavajući ih 

da učine bilo što drugo što je izvan tih nametnutih okvira. 

Voditelj: Dakle, po vama je jasno da je organizacija Bill Gatesa inicijator. Danas kad to 

kažemo na televiziji odmah nas osude za konspiraciju (zavjeru). 

Prof. Luc Montagnier:  Bill Gates nije jedini. Hoće da učini dobro a čini štetu. 

Voditelj: Filantrop, ali ne uvijek u dobrom pravcu? 

 Prof. Luc Montagnier: Treba postojati rasprava i dogovor između onih koji su u struci i 

onih koji nisu. Oni koji nisu stručnjaci u toj domeni trebaju slušati vrhunske znanstvenike. 

Voditelj: Hoćete li se vi cijepiti? 

Prof. Luc Montagnier: Ne, naravno da neću. Bio sam cijepljen u mom djetinjstvu, ali sada 

ne! 

Voditelj: Znači, ne sad protiv Covid-a? 

Prof. Luc Montagnier: Ne, neću. Ako dobijem simptome gripe uzeću azitromicin i plaquelin 

(hidroksiklorokin). 

Tako je govorio prof. Luc Montagnier 22. 12. 2020. na TV France Soir. 



• Autor mRNK cjepiva Dr. Robert Malone kaže: 

• NECIJEPLJENI će spasiti planetu! CIJEPLJENI su 

prijenosnici virusa!  
  

•  
 

• Ono što gledamo je da ćemo stvoriti smrtonosni patogen koji možda 

nećemo moći zaustaviti. Cijepljenjem samo vršimo pritisak da bude sve 

zarazniji, sve smrtonosniji. 

• Mislim da nemamo dovoljno prirodno imunih ljudi na ovoj planeti da 

zaustavimo ovaj virus. DRAGI BOŽE, ZAISTA NE IZGLEDA DOBRO, 

LJUDI SE MORAJU PROBUDITI - upozorava dr Malone. 

• https://www.facebook.com/istinomprotivlazi1/videos/206376894973371   
• BJEŽITE ŠTO DALJE OD CJEPIVA! 

• TO NIJE CJEPIVO VEĆ BIOLOŠKO ORUŽJE ZA DEPOPULACIJU 

SVIJETA! 

90% smrtnih slučajeva od “COVID-a” u prošloj godini 

dogodilo se kod potpuno ili trostruko vakcinisanih osoba 
 

Najnoviji podaci iz Engleske pokazuju da se 

nevjerovatnih devet od 10 smrtnih slučajeva od korona 

virusa u Wuhanu (COVID-19) u protekloj godini 

dogodilo kod ljudi koji su bili potpuno ili trostruko 

“cijepljeni”. 

AKO ŽELITE ŽIVJETI, NEMOJTE BITI CJEPLJENI ZA COVID - 19 

https://www.facebook.com/istinomprotivlazi1/videos/206376894973371


 

I NA KRAJU NAKON OPŠIRNO NAVEDENIH ISTINA, POSTAVLJA SE  

PITANJE DA LI SU TI LJUDI KOJI SU NAZVANI ANTIVAKSERIMA, 

BORCI PROTIV ZNANOSTI, PO NASLOVU ČLANKA OBJAVLJENOG U 

TJEDNIKU OD 24.1.2024. GODINE, ILI SU SAMO BORCI ZA ISTINU!? 

 

Izvori su predočeni u tekstu. 

 

Gerber Zorislav 
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